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Van de voorzitter

En niet alleen door nieuwe leden: het is ook

een gelegenheid voor de ’vaste kem‘ van de

vereniging om eens bij te praten. Het nieuwe

logo is een feest om te zien. Het wordt al

enthousiast gebruikt. De Werkgroep

Eempoldertellingen vierde een feestje in de

TheetuinEemnes ter gelegenheid van de 1000
e

telling en het uitkomen van de nieuwe

publicatie over de tellingen.
Na de Algemene Leden Vergadering in

november konden voor het eerst

projectvoorstellen worden ingediend voor het

Dineke Sluijters Vogelfonds. In de korte

periode daarna zijn maar liefst zeven

voorstellen ingezonden. In de ALV van 22

maart zal worden beslist over het toekennen

van een financiële bijdrage aan de projecten.

Het is een veelbelovende start voor het fonds.

In de ALV komen ook de jaarverslagen aan de

orde.

Na de pauze zal Paul van der Poel zijn

uitgestelde presentatie over Bulgarije geven,

waarvoor in november na de ALV helaas niet

genoeg tijd was. Het programma is nu minder

(over)vol.

Na deze positieve zaken een minpunt. Veel

leden ergeren zich aan het verruigen van de

vogeleilandjes bij de Huizerpier. Op initiatief

van Jelle Harder heeft de vereniging in brieven

aan de gemeente Huizen en Staatsbosbeheer op

deze zorgelijke situatie gewezen en partijen

gevraagd om het beheer van de eilanden op

korte termijn goed te regelen. Wij hopen op

een bevredigende reactie.

Ten slotte nog een verzoek: binnenkort

ontvangt u de jaarlijkse acceptgiro voor de

contributie. Als we op tijd betalen, scheelt dat

veel werk voor de ledenadministratie.

Rien Rense

In 2012 bestaat de Vogelwerkgroep 45 jaar.
Voor dit lustrum zijn geen speciale activiteiten

gepland. Toch is het nieuwe jaar feestelijk

begonnen. De nieuwjaarsbijeenkomst voor

nieuwe leden was geanimeerd en druk bezocht.


